



Issue Dec 18th 2013



HELVETIC  
TRUST

Family Office & Asset Management

## Sektorenwahl

«Fürs 2014 gehen wir von einer weiter verbesserten Konjunktur aus, einhergehend mit höheren Unternehmensgewinnen. Zudem erwarten wir eine anfangs weiterhin expansive Geldpolitik, tiefe Inflation und moderat steigende Renditen. Eine gesunde Skepsis an den Aktienmärkten und mangelnde Investitionsalternativen sind neben den fundamentalen und technischen Indikatoren wichtige Eigenschaften für weiterhin positive Entwicklungen. Bei den Aktien sehen wir Potenzial bis in den Sommer, vor allem in den Regionen Greater China, Europa und USA. Speziell im ersten Quartal sollten unseres Erachtens die Sektoren Industrie, Technologie, Gesundheit/Pharma und Telecom die grössten Chancen bieten.» **HELVETIC TRUST**

## Sector selection

«We expect the coming year to continue to deliver an improving economy accompanied by higher corporate profits. Furthermore, we anticipate a more expansive monetary policy, low inflation and moderate increases in yields. Healthy scepticism on the stock markets and a lack of alternative investment opportunities plus the fundamental and technical indicators provide conditions conducive to continuing positive development. We see potential on the stock market lasting into the summer, particularly in Greater China, Europe and the USA. Especially in the first quarter, industry, technology, health/pharmaceuticals and telecommunications will be the sectors offering the best opportunities.»



**Contact Kay Fischer:**  
**Phone +41 (0)44 215 17 17**

HELVETIC TRUST AG

[www.helvetic-trust.ch](http://www.helvetic-trust.ch)

London W1J 5DU, 18b Charles Street, Mayfair, Phone +44 (0)20-3178-7217

CH 8021 Zurich, Uraniastrasse 12, P.O.Box, Phone +41 (0)44 215 17 17

CH 3000 Bern 7, P.O.Box 699, Phone +41 (0)31 313 10 00

CH 1001 Lausanne, P.O.Box 844, Phone +41 (0)21 601 64 55